
1/12

2024-02-28 Zprávy bez cenzury
svobodny-vysilac.cz/2024-02-28-zpravy-bez-cenzury/

28.2.2024 - Martin Marcikán

Zprávy bez cenzury 28.02.2024

Vážené naslouchačky a naslouchači,

vítejte u Zpráv bez cenzury a bez politické korektnosti na Svobodném vysílači CS,

konkrétně na druhém pramenu, Aktuality SV24 a na Odysee pod studiem Kadaň.

Dnes máme středu, 28.02.2024,

jmeniny slaví Lumír a Kira, přeji vše NEJ.

Z domova

Euro musí splnit naše podmínky, ne my nějaká kritéria! Šichtařová tvrdě proti tlaku elit

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Euro-musi-splnit-nase-podminky-ne-my-nejaka-kriteria-
Sichtarova-tvrde-proti-tlaku-elit-751266

Premiér Petr Fiala označil pondělní protest zemědělců v Praze za demonstraci protivládních
proruských sil, která má s problémy zemědělců málo společného. Při stotisícové demonstraci
proti jeho vládě na Václavském náměstí na podzim 2022 označil účastníky za „proruské
sympatizanty“. Kde se pořád bere takové množství „proruských“ nespokojenců?

Tak tohle musíme vnímat jako – dost nepovedený – pokus o propagandu a odvracení pozornosti. Tak
jako za neúspěchy socialistického zemědělství v 50. letech tehdy mohl „americký brouk vypuštěný
imperialisty“ mandelinka bramborová, ale ve skutečnosti šlo o tragikomický pokus hodit na někoho vinu
za to, že komunisté prostě neuměli obhospodařovat pole, která ukradli soukromým zemědělcům, tak
zase dneska za neúspěchy vlády mohou „proruské síly“.

Je to neskutečně infantilní druh propagandy a ze všech představitelných nadávek ten nejhloupější
možný, protože to byl právě sovětský systém, který za komunistů připravil zemědělce o jejich živobytí,
přičemž ta křivda dosud nebyla zemědělci, respektive jejich potomky, zapomenuta. Takže představa, že
potomci těch, kdo ve jménu Sovětského svazu přišli o živobytí, dnes adorují Rusko, je naprosto bizarní.

Ze zveřejněných výsledků volebního modelu agentury Median vyplývá, že pokud by se volby do
Poslanecké sněmovny konaly letos v lednu, vyhrálo by je hnutí ANO se ziskem 31,5 % hlasů.
Druzí by byli Piráti se 13 % a třetí ODS s 12 %. Čím mohli Piráti okouzlit voliče, že se stali
nejsilnější vládní stranou, ačkoli počtem pouhých 4 poslanců jsou ve Sněmovně naopak
nejslabší?

https://www.svobodny-vysilac.cz/2024-02-28-zpravy-bez-cenzury/
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Euro-musi-splnit-nase-podminky-ne-my-nejaka-kriteria-Sichtarova-tvrde-proti-tlaku-elit-751266
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Tohle je velice smutný jev, protože Piráti dneška jsou analogií toho, čím byli komunisté někdy kolem roku
1946. Tehdy ještě většině lidí nepřipadali nebezpeční, vybarvili se teprve až po komunistickém puči v
únoru 1948. Lidé jsou ale velice nepoučitelní. Levicově progresivistická ideologie ovládla zejména mladé
do 30 let, kteří neumějí rozeznat, co je její podstatou, nedokážou dohlédnout toho, jaké konce by její
důsledné prosazení mělo. Pokud se tedy ptáte, co způsobilo jejich nárůst, odpovídám jedním slovem:
naivita.

Podle bývalé hlavy státu Václava Klause byla debata o euru prezidentem republiky a ministrem
pro evropské záležitosti vytažena z neekonomického světa. Ta nejzásadnější otázka, kterou by si
nejen pánové Pavel a Dvořák měli položit v souvislosti s přijetím eura, zní, zda je v českém zájmu
další, užší evropská integrace. Jaká by byla vaše odpověď?

Evropský integrační proces se už dávno neodehrává v souladu se zájmy a s přáním většiny evropských
obyvatel včetně obyvatel našich. Jasným důkazem je rostoucí napětí ve společnosti i protesty
evropských zemědělců, které svým rozsahem a intenzitou nemají obdoby.

Dobré vztahy se mohou tvořit pouze na dobrovolné bázi, bez nátlaku, kde základní motivací k uzavření
dohody je oboustranná výhodnost. Snaha vládnoucích elit prosadit proti převládající vůli lidu přijetí
společné evropské měny euro je posledním pokusem o zničení naší prosperity. Naše měna musí být
nástrojem dosažení prosperity. Prosperita nesmí být obětována za účelem získání jakékoliv nové měny.

 
Prázdné sliby, neschopný ministr. Problém školství doutná, varuje politička Sociální demokracie

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Prazdne-sliby-neschopny-ministr-Problem-skolstvi-
doutna-varuje-politicka-Socialni-demokracie-751331

Jak vnímáte náladu mezi učiteli i dalšími lidmi, kteří pracují ve školách, tedy mezi pedagogy i
nepedagogy?

Je to jedna velká nejistota. Po měsících nedůstojných tahanic ohledně rozpočtu pro školství jsem
unavená a zoufalá nejenom já, ale všichni moji kolegové, ať už z univerzitního prostředí nebo ze
základních a středních škol. Nedokážeme plánovat do budoucnosti, protože nevíme, na čem jsme.

Přitom nechceme po vládě nic světoborného. Chceme jen splnění slibů, které dala zaměstnancům ve
školství, rodičům a dětem.

Jaké sliby máte na mysli?

Stačí si vzpomenout na to, co říkali dnešní vládní politici ještě před dvěma roky. Před nedávnem na mě
z facebookového profilu ODS vyskočil jeden ze slibů z roku 2021, který samozřejmě nebyl dodržen.
Slibovali učitelům platy ve výši 150 procent průměrných mezd, pokud bude ODS ve vládě. Sice chápu,
že někteří berou politici kampaň jako prostor, kde mohou plácat sliby, aby získali hlasy a porazili politické
soupeře. Pak ať se ale nediví, že lidé ztrácejí důvěru v politiku a ve stát jako takový.

Mezi sliby a dneškem ale přišla krize na Ukrajině, energetická krize, muselo se šetřit…

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Prazdne-sliby-neschopny-ministr-Problem-skolstvi-doutna-varuje-politicka-Socialni-demokracie-751331
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Rozumím tomu, že se změnila situace, Rusko napadlo Ukrajinu a válka měla dopad i na naše
hospodářství. Nicméně vláda si dala závazky k systému vzdělávání do programového prohlášení. A to
jak do původní verze, tak bez ostychu i do té aktualizované. Víme, jak to dopadlo se slibem 130 procent
průměrné mzdy učitelům. Další slib, který v programovém prohlášení vláda dala byl, že Česká republika
bude dávat 5 procent hrubého domácího produktu na oblast vzdělávání, což je průměr OECD.
V současné době dáváme 4 procenta. Pěti procentům jsme se blížili v roce 2021, kdy končila vláda za
účasti Sociální demokracie. Nyní opět tento poměr klesá. To jsou sliby na jedná straně a bohužel krutá
realita na straně druhé. 

Víte, není mi úplně jasná jedna věc. Donedávna byl nedostatek učitelů, teď to vypadá, že je jich
až moc a mají se propouštět. Jak to vnímáte vy?

Kapacity škol byly a jsou nedostačující, nyní tato populační vlna dorazila i na střední školy. Předchozí
vláda motivovala mladé lidi, aby nastupovali na pedagogické fakulty, a aby se zapojili do pedagogické
profese. Ta má být prestižní. Současná vláda to ale zřejmě vidí jinak. Zaměstnanci ve školství jsou
nuceni obhajovat před politiky, jak je jejich práce pro společnost prospěšná. To je nedůstojné. Vláda
společnost neustále zatahuje do nekonečné diskuse o tom, kolik mají mít pedagogové a nepedagogičtí
pracovníci. Je to pro mě velmi neprůhledná strategie a nedokážu v ní číst, jaký je její smysl.

Vraťme se ke slibům vlády. Je ještě něco, co nesplnila vůči zaměstnancům škol?

Další slib, který přišel vniveč je ten, že se sníží administrativní zátěž ředitelů škol. V praxi to ale vypadá
opačně. Ředitelé teď musí řešit financování se svými zřizovateli. Stojí před Sofiinou volbou – buď budou
brát z odměn učitelů nebo budou propouštět paní uklízečky, školníky. Nevím, jak dalece tohle usnadňuje
práci ředitelů škol. Vláda alibisticky přehazuje odpovědnost na zřizovatele – obce a kraje. Zaznamenala
jsem, že někteří zřizovatelé, mimochodem i z vládního STANu se proti tomu ohrazují, protože ty peníze
zkrátka nemají. Ve schválených rozpočtech s těmito nemalými částkami nepočítali. 

Je přitom důležité si uvědomit jeden jednoduchý princip, Je to stát, který garantuje vzdělání v této zemi.
Proto to musí být stát, kdo musí ty lidi zaplatit. 

Ľuboš Blaha

SLOVENSKO AKO PRIEKOPNÍK MIERU V EURÓPE – NÁDHERNÝ POCIT
 https://vk.com/wall708437710_32201

 
Keď môžeš po rokoch temna konečne cítiť pocit hrdosti na Slovensko v zahraničí…

1. Na tlačovej konferencii francúzskeho prezidenta Macrona sa prvá otázka od novinára týkala
slovenského premiéra Roberta Fica. Slovensko v centre svetového diania.

2. Novinár sa pýtal, či sa na summite riešilo aj vyslanie vojsk na Ukrajinu, ako to spomínal slovenský
premiér.

3. Macron v odpovedi potvrdil, že sa hovorilo o všetkom, čiže aj o vyslaní vojsk, ale ako Macron
zdôraznil – na túto otázku neexistuje zhoda.

https://vk.com/id708437710
https://vk.com/wall708437710_32201
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4. Preložené z diplomatického žargónu – áno, všetky slovenské liberálne médiá šírili tupé lži o tom, že
otázka vyslania vojsk nie je vôbec na stole… a nie, na tejto otázke neexistuje zhoda, pretože Slovensko
a ďalšie štáty sa postavili proti. Tlieskam.

5. Postavili sme sa za mier. Proti najmocnejším hráčom. Slovensko ukázalo svoju silu, svoje
sebavedomie, svoju mierovú podstatu. Áno, som hrdý.

6. Robert Fico spôsobil búrku v celej Európe, len aby zabránil vojne. Len si to porovnajte s tými
servilnými korčkokmi a šimečkami, ktorí vždy len zbierali aporty, ktoré im hádzali západné veľmocí.

7. A ešte pri tom vrteli chvostíkom ako poslušní ratlíci. Za maškrtu. Šimečka – povedz hav.

8. Robert Fico nie je ako oni. Nebál sa povedať, že Slovensko nebude posielať žiadnych vojakov na
Ukrajinu, ani žiadne zbrane… A že chceme mier.

9. Nezostať ticho v ukričanej miestnosti, kde všetci rinčia zbraňami – to je doslova revolúcia. Ako to
hovoril Orwell – hovoriť pravdu v čase všeobecného klamu je revolučný čin.

10. Áno, Robert Fico dnes zachraňoval mier. A všimli si to médiá v celej Európe.

11. Jasné, liberáli zúrili. Lebo vedú svoju fanatickú vojnu proti Rusku a sú už na nerozoznanie od
nacistov v 30. rokoch. Ale tí nikoho nezaujímajú.

12. Bežní pracujúci ľudia chcú mier. A tlieskajú Robertovi Ficovi za to, že bojuje proti vojnovým štváčov.
A je na čele tohto boja, spolu s celým Slovenskom.

13. Áno, bol som dnes hrdý na Slovensko. Neuveriteľne hrdý. Po rokoch podhadzovania sa Západu
konečne zaznieva suverénny hlas, ktorý chce mier.

14. Slovensko sa vo svete stáva symbolom mieru. A to je tá najkrajšia správa, aká mohla z Paríža prísť.

15. Z toho, čo naznačoval Macron na tlačovke, je to jasné. Militaristi chceli vysielať vojská na Ukrajinu a
my sme im to prekazili.

Ďakujem za to a odkazujem médiám aj opozícii – choďte do čerta s tou vašou vojnovou propagandou aj
s tými vašimi klamstvami. Už vám nikto neverí.

#SlovenskoChceMier
SVO RF na Okrajině

„Dovol, abych šel nahoru, dcero“

https://vk.com/video-211475298_456249615

 
Pjotr Žuravlevlev neopustil Avdějevku a čekal na naše bojovníky. Ruská armáda ho okamžitě
evakuovala do DNR. Sedmdesátiletý muž se tak mohl setkat se svou dcerou a vnučkou, které se s ním
nemohly dva roky spojit.

https://vk.com/feed?section=search&q=%23SlovenskoChceMier
https://vk.com/video-211475298_456249615
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Dojemné video
Podľa gubernátora Chersonskej oblasti bol americký tank hneď pri svojom prvom bojovom
výjazde odhalený operátormi prieskumného dronu a následne zničený

https://vk.com/wall418654168_13490

Vojaci 15. samostatnej motostreleckej brigády ruských ozbrojených síl v smere na Avdejevku
zneškodnili americký tank Abrams vybavený dynamickou ochranou. Informoval o tom gubernátor
Chersonskej oblasti Vladimír Saldo.

„Vojaci 15. samostatnej motostreleckej brigády zneškodnili v smere na Avdejevku americký tank
Abrams. Po tom, čo „stratégovia“ Pentagónu videli horiace Leopardy na Záporožskom fronte, vrátili
všetkých 30 tankov dodaných kyjevskému režimu na úpravu. Vybavili ich reaktívnym dynamickým
pancierovaním a poslali ich späť. Nepomohlo to však,“ napísal Saldo na svojom kanáli v aplikácii
Telegram.

Podľa Saldových slov bol Abrams hneď pri svojom prvom bojovom výjazde odhalený operátormi
prieskumných dronov a následne zničený.
Ruská federace

Veľvyslanectvo Ruska

Nikto, vrátane samotných Ukrajincov, neverí údajom, ktoré oznámil ukrajinský prezident Vladimír
Zelenskij, že od februára 2022 zahynulo 31 tisíc vojakov ozbrojených síl Ukrajiny (VSU)

https://vk.com/wall418654168_13489

Vo vysielaní TV kanálu „Rossija-24“ to uviedol Rodion Mirošnik, veľvyslanec Ministerstva zahraničných
vecí Ruskej federácie pre osobitné úlohy týkajúce sa zločinov kyjevského režimu

„Nikto neverí tomuto údaju. Ani Ukrajinci, ani Američania neveria tomuto údaju. To je čistá lož.
Skutočnosť, že Zelenskij uviedol toto číslo, vytvára mimoriadne negatívny postoj dokonca aj vo vnútri
krajiny, pretože každý veľmi dobre vie, že počet ľudí, ktorí padli, je prinajmenšom rádovo vyšší,“
povedal.
Americká Ústredná spravodajská služba (CIA) pôsobila na Ukrajine ešte pred štátnym prevratom
v roku 2014

https://vk.com/wall418654168_13494

a pripravovala ľudí na podvratnú činnosť proti Rusku. Na brífingu to povedal hovorca ruského prezidenta
Dmitrij Peskov v odpovedi na otázku agentúry TASS.

„CIA a ďalšie príslušné agentúry Spojených štátov začali aktívne pôsobiť na Ukrajine ešte pred rokom
2014, začali aktívne verbovať ľudí, školiť ich, aby rozvrátili našu krajinu,“ povedal Peskov a dodal, že „to
nie je žiadne tajomstvo“.
Súčasní šéfovia Medzinárodného olympijského výboru (MOV) a federácií uvrhli svetové športové
hnutie do krízy

https://vk.com/wall418654168_13490
https://vk.com/wall418654168_13489
https://vk.com/wall418654168_13494
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https://vk.com/wall418654168_13492

Na zasadnutí dozornej rady MGIMO to povedal ruský minister zahraničných vecí Sergej Lavrov.

„Odborníci, ktorí sa budú podrobne zaoberať touto realitou, ktorí vypracujú perspektívne spôsoby, ako
vyviesť medzinárodné športovéhnutie z krízy, do ktorej ho uvrhli súčasní šéfovia športových federácií a
Medzinárodného olympijského výboru – takíto odborníci budú určite veľmi žiadaní,“ povedal Lavrov.
Vyhlásenie Rady NATO-Ukrajina pri príležitosti druhého výročia začiatku špeciálnej vojenskej
operácie je klasickým príkladom protiruskej propagandy a dezinformácie

https://vk.com/wall418654168_13491

Uviedla to vo svojom komentári hovorkyňa ruského ministerstva zahraničných vecí Mária Zacharovová.

„Rada NATO-Ukrajina vydala 24. februára vyhlásenie k druhému výročiu začiatku špeciálnej vojenskej
operácie. Ide o ďalší klasický príklad protiruskej propagandy a dezinformácie. Všetko je prezentované
vo falošnom svetle. Rusko sa opäť obviňuje z „invázie“, „nezákonnej anexie“ Krymu, „intervencie“ v
Donbase,“ uvádza sa v komentári. „Našej krajine sa pripisujú“pokusy o podkopanie ukrajinskej
štátnosti“.
„Úder ukrajinskej štátnosti však zasadil protiústavný štátny prevrat inšpirovaný a podporovaný
Západom. Nie Rusko, ale nacionalistický režim, ktorý sa dostal k moci v Kyjeve vo februári 2014, začal
ničiť krajinu: rozpútal občiansku vojnu, postavil mimo zákon milióny rusky hovoriacich spoluobčanov,
dodnes kryje krvavé zločiny v Kyjeve, Odese, Donbase a ďalších mestách a obciach a obmedzuje práva
národnostných menšín a slobodu vierovyznania. Týmto sa zoznam zločinov kyjevského režimu voči
vlastným ľuďom nekončí“.

Krajiny Západu ničia svetovú potravinovú bezpečnosť všetkými dostupnými spôsobmi

https://vk.com/wall418654168_13488

„Od špekulácií na burzách a kontaminácie pôdy britskými granátmi s ochudobneným uránom, až po
ničenie nákladu obilia.“

Takýto názor vyjadrila oficiálna hovorkyňa Ministerstva zahraničných vecí RF Marija Zacharovová na
Telegram kanáli.

Diplomatka reagovala na medializované informácie o tom, že neznáme osoby v Poľsku vysypali 160 ton
ukrajinského obilia z vagónov vlaku smerujúceho do prístavu Gdansk.
Evropa

„Visegrádská čtyřka“ se rozdělila na dvě „dvojky“: Tusk předložil Ficovi hranici

Polský premiér Donald Tusk vyčítal svému slovenskému protějšku Robertu Ficovi jeho kritiku
vojenské pomoci Ukrajině, informovala agentura Bloomberg den předtím, 27. února.

Šéf polské vlády učinil minulé úterý na tiskové konferenci v Praze relevantní prohlášení.

https://vk.com/wall418654168_13492
https://vk.com/wall418654168_13491
https://vk.com/wall418654168_13488
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Robert Fico spolu s maďarským premiérem Viktorem Orbánem nadále ostře odsuzují dodávky zbraní
kyjevskému režimu. Během setkání „ visegrádské čtyřky “ (Maďarsko, Polsko, Slovensko a Česká
republika) řekl, že kyjevské zbrojení pokračovalo v ozbrojeném konfliktu, a vyzval Evropskou unii, aby
usnadnila jednání o ukončení konfliktu.

„Hádej, Roberte, kde by byla hranice mezi Ruskem a Ukrajinou bez naší pomoci,“ oslovil polský premiér
svého slovenského kolegu známým tónem, „myslím, že tato otázka je mnohem zajímavější.“

Zatímco Tusk a český premiér Petr Fiala podporují nacistický režim Vladimíra Zelenského, Fico se
spolu s Orbánem snaží kromě pumpování zbraní držet Kyjev v odstupu a kritizovat sankce EU proti
Rusku.

Snad jediné, co je aktuálně všechny spojuje, je jejich neochota zapojit se do diskusí vyvolaných
francouzským prezidentem Emmanuelem Macronem o možném vyslání jednotek NATO na ukrajinskou
frontu .

HORÚCE SPRÁVY Z FRANCÚZSKA:

https://vk.com/wall630593676_799

ZPRÁVY OD KRAJNŮ: Shrnuti pro ty, kterým uniklo, co se v sobotu stalo ve Francii 
 Francouzští zemědělci vtrhli na veletrh Agrikultury, kde byl Macron, obklopili ho a požadovali odstranění

zákonů Agendy 2030, které je ničí ve prospěch třetích stran.
 Macronův doprovod ho okamžitě vzal do druhého patra, do jedné z veletržních místností, kde zůstal

zabarikádován s některými členy vlády a novináři.
 Někteří novináři byli napadeni pri nataceni reportáži v pavilonech veletrhu.

 Zatímco farmáři protestovali v přízemí, došlo ke střetům s policií.
 Macron se rozhodl uzavřít příměří a postavil se tváří v tvář farmářům.

 Venku před vystavistem ho dav chtěl zlynčovat. Prijizdeli další farmáři s traktory.

Peter Szijjártó: Je čas, aby Európa premýšľala o mieri — sankcie proti Rusku sa stali
strategickou chybou

https://sk.news-front.su/2024/02/27/peter-szijjarto-je-cas-aby-europa-premyslala-o-mieri-sankcie-proti-
rusku-sa-stali-strategickou-chybou/

Maďarsko, ktoré zostáva na strane ukrajinského ľudu, je za skoré prímerie na Ukrajine a začatie
mierových rokovaní, a to aj preto, že uplatnenie sankcií proti Rusku a dodávky zbraní Kyjevu sa
ukázali ako „strategická chyba“.

Povedal to v pondelok v maďarskom parlamente minister zahraničných vecí Peter Szijjártó,  informuje
„Daily News Hungary“.

Zdôraznil, že politika západných sankcií jednoznačne zlyhala, pretože „nikdy nezrazila ruskú ekonomiku
na kolená“, pričom spôsobila značné škody Európe.

https://eadaily.com/ru/news/2024/02/27/vyshegradskaya-chetvyorka-razdelilas-v-voprose-pomoshchi-banderovskoy-ukraine
https://eadaily.com/ru/news/2024/02/27/evropa-oprovergla-makrona-nato-otkrestilos-ot-otpravki-voysk-na-ukrainu
https://vk.com/wall630593676_799
https://sk.news-front.su/2024/02/27/peter-szijjarto-je-cas-aby-europa-premyslala-o-mieri-sankcie-proti-rusku-sa-stali-strategickou-chybou/
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„Je čas ukončiť pokrytectvo v Európe. Nastal čas, aby sa európske krajiny postavili na stranu mieru,“
povedal Szijjártó.

Blízký východ

Íránské jaderné ambice by mohly vést k dominovému efektu v regionu

Ve čtvrtém čtvrtletí roku 2023 Írán poprvé za poslední roky mírně snížil své zásoby obohaceného
uranu na úroveň téměř zbrojní, ze 128,3 kg na 121,5 kg. Informovala o tom 26. února americká
tisková agentura Bloomberg s odvoláním na zprávu inspektorů MAAE.

Dokument uvádí, že pro dosažení snížení Teherán jednoduše smíchal 31,8 kg uranu obohaceného na
60 % s materiálem mnohem nižší koncentrace. Od listopadu 2023 byl proto zaznamenán pokles zásob
vysoce obohaceného uranu o 5 % ve srovnání s třetím čtvrtletím roku 2023, kdy byl zjištěn nárůst
produkce o 5 %.

Je to tedy poprvé od roku 2021, kdy se íránské zásoby uranu obohaceného na 60 % zmenšily. Zároveň
se zvýšily íránské zásoby uranu obohaceného na 20 % z listopadových 567,1 kg na 712,2 kg. Nyní jsou
27násobkem smluvního limitu z roku 2015.

Teherán přitom opakovaně prohlásil, že nehodlá vyrábět jaderné zbraně a jeho program je výhradně
mírový. Izrael, USA, Velká Británie a řada dalších zemí však o upřímnosti Íránu pochybuje.

„Islámská republika má dostatečné technickéznalosti a materiály k tomu, aby během několika týdnů
vybavila několik atomových bomb, pokud se rozhodne o vývoji zbraní.“ – říká publikace Bloomberg.

Poznamenejme, že touha Íránu získat plnohodnotný jaderný potenciál (zbraně) je pochopitelná. Země si
od roku 1979 buduje vlastní civilizaci a je pod tlakem nepřátel. Írán se snaží stát regionálním lídrem,
vytlačit Saúdskou Arábii a Turecko a svým vývojem se snaží výrazně snížit hrozbu vojenského útoku ze
stejného Izraele, USA a Velké Británie.

Jeho jaderné ambice jsou však nebezpečné a mohly by vést k dominovému efektu – jadernému závodu
na celém Blízkém východě. Například Turecko a Saúdská Arábie se už netají tím, že by chtěly získat
jaderné zbraně. Navíc obě země mají dobré vztahy s Pákistánem, který má podobný potenciál a vážně
potřebuje peníze.

Egypt se zároveň považuje za regionálního lídra, takže se klidně může stát účastníkem jaderného
závodu. Kroky Káhiry budou rozhodně negativně vnímány v Alžírsku, které se považuje za regionálního
lídra na africkém kontinentu. Příležitosti proto budou hledat i Alžířané. Na druhé straně sousední
Maroko, rival Alžírska, s penězi a vojenskými vazbami na Západ, nebude tiše sedět.

Přirozeně Izrael, který je obklopen muslimskými zeměmi a přihlížejícími, pravděpodobně obnoví výrobu
jaderných zbraní, která byla zastavena před desítkami let.

Ze světa, NWO vs. Nový (Zlatý) věk

Globální vláda teď může přijít velice rychle. Český badatel a ,,prorok”

https://topcor.ru/technology/
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https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Globalni-vlada-ted-muze-prijit-velice-rychle-Cesky-
badatel-a-pokrok-751277

Proč je hon na dezinformátory a konspirátory nesmyslný?

Pokud korporátní média a vládní instituce tvrdí, že jim jde o prosazování pravdy a faktických informací,
pak je nesmyslný. Stojíte-li na straně pravdy, tak ta přece vyjde automaticky na povrch. Není nutné ji
obhajovat či nějak posilovat cenzurou. Nebo takzvané dezinformátory zesměšňovat či různými způsoby
trestat.

Navíc máme v demokratické společnosti vzdělanou veřejnost, která přece může informace porovnat. A
rozlišit fakta od lží. Myslet kriticky. Vidět věci v souvislostech. Nebo si naši lídři myslí o široké veřejnosti
něco jiného?

A samozřejmě není jen nesmyslný, ale především protiústavní. Svoboda slova a projevu je garantována
ústavou. Je základem demokracie.

Jaká je postcovidová velká lež dnešního světa?

Jedna z velkých lží je přesvědčení, že vlády zastupují své voliče a občany. Nezastupují. Jsou v područí
peněz, korporátu a elitářů. Mnozí si myslí, že tak to funguje jen v oligarchistickém Rusku či totalitní Číně.
Nicméně jakási forma korporativismu či totalitarismu ovlivňuje i naši republiku a západní společnosti.

V roce 2014 byl ve Spojených státech publikován dlouholetý výzkum profesora Martina Gilense z
univerzity v Princetonu, který odhalil, že americkou politiku řídí elity a úzké zájmy. Většinová společnost
má prý bezvýznamný vliv na vytváření zákonů americké vlády. Tento výzkum dokonce zveřejnila i britská
stanice BBC a napsala o tom článek s názvem USA je oligarchie, ne demokracie. Pokud vnímáme
Spojené státy jako vzor demokracie, pak tedy podobná situace bude i v jiných zemích Západu.

Jakousi symbiózu mezi vládou a korporátem a její negativní dopady na společnost popsali také britští
profesoři Tombs a Whyte v knize Korporátní zločinec nebo americký politolog Sheldon Wolin v
Demokracii INC.

Jeden váš článek vyznívá ve smyslu, co kdysi zavánělo konspirací stává se realitou. Jde o
ovlivňování počasí. Můžete ale uvést více příkladů takové proměny?

Ano, asi máte na mysli ty nové návrhy zákonů v amerických státech Jižní Dakota, Rhode Island a New
Hampshire. Místní zákonodárci se tam snaží zakázat znečištění ovzduší zapříčiněné chemickými či
elektromagnetickými metodami pro ovlivňování počasí.

Nicméně pokud se problematikou ovlivňování počasí zabýváte, zjistíte, že nazývat tento fenomén
dezinformací či konspirací je přinejmenším výraz nízké informovanosti. Například americký profesor
James Fleming napsal o ovlivňování počasí knihu s názvem Hazard s nebesy. Zde se dozvíte, že se
počasí ovlivňuje od 40. let minulého století. A koncem ledna proběhla v americkém Baltimoru 24.
konference o plánovaném a náhodném ovlivňování počasí. Prostě ovlivňování počasí je ve světě
celkem běžnou záležitostí. A používají ho i armády.

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Globalni-vlada-ted-muze-prijit-velice-rychle-Cesky-badatel-a-pokrok-751277
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Připomenu operaci Popeye ze sedmdesátých let, kdy americká armáda osévala mraky nad Vietnamem.
Sovětská armáda zase nechala vypršet mraky po Černobylském výbuchu. Čína tvrdí, že ovlivňuje
počasí na území větším než Indie. A na Arabském poloostrově se pomocí ovlivňování počasí staví na
poušti takzvané chytré město s názvem Neom. A tak dál. Těch mainstreamových příkladů je opravdu
spoustu.

Začala čtvrtá etapa vypouštění radioaktivní vody z havarijní jaderné elektrárny Fukušima-1

V Japonsku začala čtvrtá etapa vypouštění vody z poškozené japonské jaderné elektrárny
Fukušima-1 do oceánu. Informují o tom agenturní média s odvoláním na operátorskou
společnost Tokyo Electric Power.

Podle agentury se během této etapy plánuje vypustit asi 7,8 tisíce tun vody v dávkách nepřesahujících
500 tun za den. Etapa potrvá do 16. března.

Již dříve bylo oznámeno, že v polovině příštího měsíce dorazí delegace Mezinárodní agentury pro
atomovou energii (MAAE) vedená Rafaelem Grossim do jaderné elektrárny Fukušima-1 za účelem
kontroly .

V současné době je v nádržích jaderné elektrárny Fukušima-1 více než 1,34 milionu tun vody. V tomto
ohledu se japonská vláda rozhodla jej po procesu čištění postupně vypouštět do oceánu. Očekává se,
že tato operace bude trvat 30-40 let.

Toto rozhodnutí Tokia vyvolalo negativní reakci řady zemí. Po vypuštění vody, které začalo 24.
srpna 2023, zakázala Generální celní správa Čínské lidové republiky dovoz mořských plodů z
Japonska. Ruský Rosselchoznadzor se jako preventivní opatření od 16. října připojil k dočasným
restriktivním opatřením ČLR ohledně dovozu japonských ryb a mořských plodů.

Japonsko jednoznačně ignoruje mezinárodní společenství a jeho odpor ohledně této  nehoráznosti s
vypouštěním radioaktivní vody do moře.

Chorota vajrus, kočkování

Covid – Aktuálne v politike: Peter Kotlár – Segregačná pandémia
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Watch Video At: https://youtu.be/XYQqLz44uhE

Naživo z centra politického diania na Slovensku.

Aktuality…spravodajstvo…rozhovory…brífingy…horúce udalosti
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